

SEP 06 2019



Registration Number XXXXXXXX Fertilizers Act

Talun

Kelp Granular Fertilizer 12-6-12

www.talunecoproducts.com



SG12612 is a well-balanced broad application fertilizer designed to benefit both plant and soil through incorporating kelp extract for micronutrient, and humic acid for organic matter and to hold nutrient for plant.

Guaranteed minimum analysis:

Total Nitrogen(N)	12%
Available Phosphoric Acid (P2O5)	6%
Soluble Potash (K2O)	12%
Humic acid	18%
<i>Laminaria japonica extract</i>	10%

Recommended general directions for use:

Plant/Crop	Base Fertilizer apply to furrow/hole (kg/ha)	Top dressing (kg/ha)	
Grains/cereals & Maize	70	30	5-6 leaf stage and flag stage.
Vegetable, Fruit, & Berries	60	25	5-6-leaf stage and before flowering.
Beans, Peas, & Herbs	35	15	6-leaf stage and before flowering.
Turf, Lawn, & Golf Course	---	35	Every 45 days and after cutting.
Flowers & ornamentals	15g/m ²	10g/m ²	Every 30 days and after cutting.

NET WEIGHT: XX kg

Expiry Date: MM-YYYY

Lot No.:?????

Distributed by:
 Talun Eco-Products Inc
 669 Cooper St Ottawa ON K1R 5J3

Organic Certification Logo

CAUTION: This fertilizer contains iron and should only be used as recommended. It may prove harmful if misused. May cause allergy or asthma symptoms or breathing difficulties if inhaled. Avoid breathing dusts, mists, vapours and sprays. Wear NIOSH-approved respirator.

Conditions of Sale and Limitation of Warranty and Liability:

All consequences, effects, lost, or gain from using this product by any manners are the sole responsibility of the Buyer and User (B & U), and B & U agree at all time indemnify and hold Manufacturer and Seller (M & S) harmless from and against all loss (including reasonable legal cost and expenses) or liability reasonably incurred or suffered by M & S arising from any proceedings or threatened proceedings against M & S by or involving the B & U. Seller warrants that this product conforms to the Guaranteed Minimum Analysis on the label.



Director - Crop Inputs Division
Directeur - Division d'intrants des cultures
Plant Health & Biosecurity Directorate
Direction de la protection et biosécurité des végétaux

SEP 06 2019



Numéro d'enregistrement: ~~XXXX~~ Loi sur les engrais

Talun

Engrais granulaire varech 12-6-12

www.talunecoproducts.com

SG12612 est un engrais d'application large et bien équilibré conçu pour bénéficier à la fois aux plantes et au sol en incorporant un extrait de varech pour les micronutriments, et de l'acide humique pour les matières organiques et pour retenir les nutriments pour les plantes.

Guaranteed minimum analysis:

Azote Total (N)	12%
Acide phosphorique disponible (P2O5)	6%
Potasse soluble (K2O)	12%
Acide humique	18%
Extrait de <i>Laminaria japonica</i>	10%

Mode d'emploi recommandé:

Plante/culture	Engrais de base à appliquer au sillon/trou (kg/ha)	Fertilisation tardive (kg/ha)	
Grains/ Céréales & Maïs	70	30	Stade 5-6 feuilles et Drapeau feuille.
Légumes, Fruits & baies	60	25	Stade 5-6 feuilles et avant la floraison.
Haricots, Pois & Herbes	35	15	Stade 6 feuilles et avant la floraison.
Gazon, Pelouse & Terrain de golf.	---	35	Tous les 45 jours et après la coupe.
Fleurs & Plantes ornementales	15g/m ²	10g/m ²	Tous les 30 jours et après la coupe.

POIDS NET: XX kg

Date d'expiration: MM-YYYY

Lot No.: ??????

Distributed by:
Talun Eco-Products Inc
669 Cooper St Ottawa ON K1R 5J3

Organic Certification Logo

AVERTISSEMENT: Cet engrais renferme du fer et ne doit être employé que de la manière recommandée. Il peut être nocif s'il est employé mal à propos. Peut causer des symptômes d'allergies ou d'asthme ou des difficultés respiratoires s'il est inhalé. Éviter d'inhaler les poussières, brouillards, vapeurs et pulvérisations. Porter un respirateur approuvé par NIOSH. Conditions de vente et limitation de la garantie et de la responsabilité:

Toutes les conséquences, effets, pertes ou gains résultant de l'utilisation de ce produit sont de la seule responsabilité de l'Acheteur et de l'Utilisateur (B & U), et B & U s'engage à tout moment à indemniser le Fabricant et le Vendeur (M & S) et / ou toute responsabilité raisonnablement encourue ou subie par M & S résultant de toute procédure ou menace de poursuite contre M & S par ou impliquant le B & U. Le vendeur garantit que ce produit est conforme à la loi. Analyse Minimale Garantie sur l'étiquette.